
Schriftelijke vragen PvdA omtrent flitspalen 

De IJsselallee staat bij Zwollenaren al jaren bekend als de weg met de flitsers. Als fractie constateren 

we dat de flitspalen weg zijn. Zie afbeeldingen: Hierbij stellen we daarover een aantal vragen. 

    

2022       2023               2022     2023 

1. De flitspalen op diverse plekken langs de IJsselallee zijn verdwenen, waarom is dat zo? 

2. Hoe kijkt het college hier tegenaan? 

3. Is het de bedoeling dat dit zo blijft? Zo niet, wanneer keren ze terug? Zo ja, waarom blijven 

ze weg? 

4. Leverden deze flitspalen goede resultaten in de verkeersveiligheid? 

5. De flitspalen bij de kruising IJsselallee Ittersumallee zijn vervangen met een andere soort 

camera’s. Wat voor camera’s zijn dit? 

6. Waarom zijn deze camera’s vervangen? 

7. Indien dit ANPR-camera’s betreft: wat is het collegestandpunt over de privacy van inwoners? 
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